
Rada starostov mesta Košice 

 

 

Zápisnica 

zo 43. rokovania Rady starostov mesta Košice, zo dňa 8.12.2009 

 

 

Prítomní: podľa prezenčných listín 

 

 Rokovanie Rady starostov mesta Košice otvoril a viedol jej predseda Daniel 

Rusnák. Návrh programu bol daný v pozvánke. Nakoľko neodzneli žiadne 

pozmeňujúce návrhy, dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie č. 1 o programe rokovania:  za 12, proti -, zdržal sa -. 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ján Kupec 

PhDr. Pavol Mutafov 

––-     ––-     ––- 

 

1. Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XXIX. rokovania MZ  

    a prehľad o odpredaji majetku mesta Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k bodu 1 neodzneli žiadne  

pripomienky.  

––-     ––-     ––- 

 

2. Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov prednesených  

    na  XXIX. rokovaní MZ 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k bodu 2 neodzneli žiadne  

pripomienky.  

––-     ––-     ––- 

 

3. Rozbor hospodárenia mesta Košice k 30. 09. 2009 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k bodu 3 neodzneli žiadne  

pripomienky.  

––-     ––-     ––- 

 

4. Návrh programového rozpočtu mesta Košice na roky 2010 – 2012 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Tento návrh rozpočtu bol prerokovaný na  

mestskej rade dňa 1. decembra a bol odporučený na prerokovanie mestského 

zastupiteľstva. K prerokovaniu tohto bodu  bol prizvaný zástupca riaditeľa 

MMK Ing. Dlhý 
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V rozprave vystúpili: 

 

p. Mutafov, starosta MČ Západ –  S Ing. Dlhým sa už viackrát stretli, no aj sa spýtal,  

ako súvisí tvorba tohto rozpočtu s možnými aktivitami Kositu z hľadiska 

prestavby a úpravy spaľovania, pretože v pôvodných projektoch, ktoré boli 

stiahnuté z rokovania zastupiteľstva bola aj možná účasť mesta v investičných 

akciách. A pokiaľ si dobre prezrel materiál, tak sa to tam neobjavilo. Je to veľká 

čistka peňazí.  

Jedná otázka na zamyslenie. Zatiaľ nefigurujú peniaze na  futbal. Robí sa s tým 

niečo? Zúčastnil sa jednej filozofickej debaty o futbalovom klube. Je to akciová 

spoločnosť a ak by ako akciová spoločnosť išiel do smútku, tak to môže mestu 

spôsobiť väčšie škody, ako je príspevok na futbal. Aj týmito otázkami sa treba 

zaoberať. Hovorilo sa o tom pri zostavovaní rozpočtu a aké ďalšie postupy sú 

navrhnuté? 

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna – Spýtal sa, či v príjmovej časti rozpočtu sa počíta so  

sumou 600 až 800 mil. korún. Vie, že prebehli určité rokovania medzi určitými 

záujemcami o prenájom majetku Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti. 

Očakávaná suma je pre mesto určite zaujímavá. Prešov o tomto zámere vie, 

vrátane pána primátora. Nepozná bližšie podmienky zámeru vstúpiť do 

spoločnosti, ale minimálne by očakával, že prebehli nejaké rokovania. Že sa 

niekto poradil so strategickými investormi. ktorými sú obce a mestá. Keby 600 

až 800 mil. korún prišlo do rozpočtu mesta na budúci rok, tak nie je problém ani 

s VZN o odpadoch, kde treba vzhľadom na to opatrenie, ktoré predložili 

s poslankyňou Erikou Dolnou, nájsť ďalších 43 mil. korún a nebude problém 

ani s investíciami a projektmi, ktoré by bolo treba zrealizovať vo spaľovni.  

Na svoju konkrétnu otázku očakával konkrétnu odpoveď. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – Čo sa týka Kositu a investičných aktivít v rozpočte  

nie sú a to z toho dôvodu, že neboli pozitívne reakcie v poslaneckých kluboch 

i v Rade starostov. Primátor mesta zvážil výhrady k existujúcej zmluve o zbere, 

preprave a zneškodňovaní odpadu a povedal, že pokiaľ tieto výhrady nebudú 

vyriešené, je ich treba vnímať ako predbežné otázky, ktoré sa musia vyriešiť 

a až potom sa tým budú zaoberať orgány mesta. Najväčšie výhrady vo vzťahu 

k tejto zmluve spočívajú v cene a v inflačnom automate na jednotlivé služby v 

rámci tejto zmluvy k možnostiam kontroly a hodnotenia kvality plnenia tejto 

zmluvy a následne vyvodzovania dôsledkov. Ďalej sú tam ustanovenia, ktoré 

podľa ich názoru odporujú zásadám hospodárskej súťaže. Táto zmluva je úzko 

zviazaná aj s týmto zámerom, pretože je treba povedať, že spoločnosť Kosit 

podmieňuje investície a napríklad je schopná poňať finančný plán a spoluúčasť 

mesta no iba v prípade, že bude predložená garantovaná zmluva napríklad na 10 

rokov. Tento názor si primátor mesta osvojil na základe reakcii v poslaneckých 

kluboch i na mestskej rade. Ak sa toto vyrieši, potom sa orgány mesta môžu 

zaoberať aj otázkou financovania. On to takto pochopil. 
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Čo sa týka futbalu, spracováva sa poslanecký návrh, ktorý by dopĺňal tento 

rozpočet s tým, žeby sa poskytli finančné prostriedky nevyhnuté na dokončenie 

súťaže a prevádzku s tým, že by tam a mali byť nejaké podmieňujúce 

ustanovenia, ktoré by podmienili reštrukturalizáciu futbalového klubu. No treba 

zo strany mesta jasne povedať, že ako si predstavuje ten svoj vklad formou 

pozemkov a ďalších vkladov vo futbalovom klube. 

Práve včera došli doplňujúce otázky európskej komisie, ktorá šetrí prípad, že 

bola poskytnutá neoprávnená štátna výpomoc týmito transakciami.  

Vyzerá to tak, že treba vyčistiť stôl.  

K otázke p. Kažimíra ohľadom prenájmu – mesto informáciu má, no je naozaj 

otázne, aká suma by prišla do rozpočtu mesta, lebo to ukáže  len súťaž a záujem 

investorov. Primátor mesta vyvinul istú iniciatívu, predovšetkým aj on musí 

rokovať s tými najväčšími mestami, ktoré sú akcionármi a chcel začať 

s Prešovom. Do toho prišlo voľby do VÚC a prešovský predseda bol dosť 

zaneprázdnený, preto sa termín rokovania posunul. Nič viac o tom nevie. 

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna – Tento zámer a chuť primátora Prešova stretnúť sa  

s primátorom Košíc je mesiac stará záležitosť. Iba konštatoval, že je na škodu 

veci, že nebol priestor a čas, lebo prípravu rozpočtu na posledný rok volebného 

obdobia považuje za veľmi dôležitú. Viac  k tomu nepovedal. 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca – Na ostatnom rokovaní orgánov ZMOSu bolo povedané  

a dostali aj uistenie od premiéra, že táto vláda uvoľní 100 mil. eur na zníženie 

dopadu hospodárskej a ekonomickej krízy na obce a mestá. Predstavuje to 

čiastku zhruba 3 miliárd korún. Tieto prostriedky by mali byť určitým 

koeficientom ešte do konca roka poukázané na samosprávu. Hovorí o tom 

preto, lebo v tomto návrhu sa vychádza  z upraveného transferu pre mestské 

časti. Ako teda bude naložené s tou dotáciou, ktorá príde z vládnej rezervy 

mestu Košice, i keď je tam zadefinované, že tieto prostriedky sa môžu použiť 

ako rezerva na rok 2010. To isté platí aj pre rok 2010, kde vláda uvoľní zo 

svojej rezervy 40 mil. eur, čo je 1,2 miliardy korún Je to zadefinované medzi 

ZMOSom a vládou. Nehovorí, že všetko príde mestu, ale na základe určitého 

koeficientu mesto získa nejaké zdroje a preto chce vedieť, ži budú použité aj na 

dofinancovanie mestských častí, alebo budú použité ako rezerva pre mesto. 

Je to dôležité pre rozpočet, či sa budú baviť o tom, čo je tu predložené, alebo sa 

zoberú do úvahy aj zdroje od vlády. Ako bude mesto nakladať s tými 

dodatočnými zdrojmi, ktoré prídu do rozpočtu mesta? 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – V čase, keď rozpočet uzatvorili a zverejnili,  

dozvedeli sa, že vláda uvoľní v tomto roku 70 mil. eur  a v budúcom roku 

zhruba v apríli, kedy sa predpokladá záporné vyúčtovanie a hlboký prepad 

podielových daní a ich prísun na mestá a obce, že vtedy uvoľní 40 mil. eur. Pri 

príprave rozpočtu odhadli podiel na výnose z daní fyzických osôb podľa toho, 

čo  zapracovávajú príslušné odbory do štátneho rozpočtu. Tam sú už 

premietnuté všetky dopady z titulu legislatívnych zmien, aj pozitívne, aj 

negatívne. Čiže táto suma, ktorá je premietnutá v príjme z podielových daní je 
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taká, ako je odhad ministerstva a bude s ňou rozpočet rátať a táto suma sa bude 

meniť podľa skutočnosti a tým pozitívnym dopadom majú byť tieto dve dotácie. 

Bude to štátna dotácia, ktorá nebude zúčtovávať ako podielová daň, ale ako 

dotácia.. Toto zakomponovali do rozpočtu a zo 70 mil. eur je to pre mesto 

čiastka 3,5 mil. eur.  táto čiastka je už zakomponovaná v súčasnom rozpočte 

v položke finančné operácie – prevod z rezervného fondu, Mesto už dnes kryje 

tie výdavky, ktoré sú naplánované, touto dotáciou. Bez nej by neboli schopní 

zostaviť vyrovnaný rozpočet, tak ako to avizovali už na predošlom stretnutí 

mestskej rady, kde poukázali na štruktúru výdavkov, štruktúru príjmov a ten 

výsledok.  V rezerve je práve tá budúcoročná dotácia, ktorá pre Košice znamená 

2 mil. eur. O tejto sume budú môcť poslanci rozhodnúť pri ďalšej úprave 

rozpočtu. Zatiaľ neuvažujú s jej delením a sú maximálne opatrní. 

Informácia, že vláda uvoľňuje 100 mil. eur pre mestá a obce, čo pre Košice 

znamená 5.035 tis. eur. je nová, z minulé štvrtka a to už bol rozpočet zostavený, 

čiže ak to tak bude, pre mesto to bude k dobru. Zase je na poslancoch, ako sa to 

použije. Nebude sa to míňať, žiadne výdavky mesto kvôli tomu neuvoľňuje. 

O ich využití rozhodnú poslanci. Mesto včas predloží záverečný účet a ak tie 

peniaze budú, tak sa dostanú do prebytku a bude priestor, aby orgány mesta 

rozhodli, na čo sa použijú. 

 

p. Mutafov, starosta MČ Západ – Na minulom rokovaní odznela požiadavka, aby bol  

predložený aj nejaký rozbor financovania EHM,. kde je 680 tis. eur. Radi by 

mali prehľad, na čo tie peniaze pôjdu. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Juh -  Doplnil predrečníka, žeby bolo dobré, keby videli aj  

návrh rozpočtu bežných výdavkov EHMK neziskovej organizácie aj na rok 

2010, nielen to, čo bolo doposiaľ. Ak to nebude, tak bude jedným z tých, ktorí 

vystúpia proti tomuto návrhu, lebo zatiaľ je to netransparentné čerpanie. Ak sa 

presvedčí o opaku, tak zmení názor. 

V kapitálových príjmoch sú nedaňové príjmy a to príjem z predaja majetku 

a nehmotných aktív. Na budúci rok je plánovaná suma ako príjem z predaja vo 

výške 2.900 tis. eur. Rád by vedel, ktorý majetok je vytypovaný na odpredaj. 

Má na mysli aj predaj takých  pozemkov, kde je proces iba naštartovaný.  

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – EHMK pracuje  na tom, aby zostavili rozpočet pre 

budúci rok. Je otázkou, či ho predložiť pred schválením v správnej rade, alebo 

až potom. Zatiaľ ani tento návrh nemá k dispozícii. Oznámi pani t riaditeľke, že 

tento návrh musia mať poslanci a starostovia ešte pred mestským 

zastupiteľstvom.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Neodpustil si poznámku, nakoľko ide o 1,5 mil.  

eur, považuje od správnej rady a vedenia neziskovej organizácie za 

nezodpovedné, že nemajú ešte prerokovaný rozpočet na budúci rok, keď mesto 

ide schvaľovať návrh svojho rozpočtu, kde sú uvedené nemalé sumy pre túto 

organizáciu. Zas normálny postup považuje, že správna rada schváli návrh 
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rozpočtu, ktorý navrhne svojmu zriaďovateľovi, aby ho zapracoval do svojho 

rozpočtu. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – Čiastka 1,5 mil. eur je spoluúčasť na projektoch,  

v prípade, že dôjde k schváleniu mechanizmu pre čerpanie prostriedkov na 

investičné aktivity v rámci štrukturálnych fondov. Na prevádzku je 680 tis. eur. 

Požiadavka neziskovej organizácie bola vyššia, ale finančné oddelenie to dalo 

na úroveň tohto roka. Ta štruktúra sa nebude významne odlišovať ani 

v budúcom roku, takže možno mohol poskytnúť aj ten zoznam z roku 2009. Sú 

vlastne v poslednom rozbore, ktorý je k dispozícii.  

Štruktúra kapitálových príjmov je nasledovná: sú to pozemky určené na 

výstavbu rodinných domov. Sú to lokality na sídlisku KVP, Plzeňská ulica, 

Ružomberská a podobne, potom rôzne pozemky v užívaní, ktoré sú zabraté na 

predzáhradky a byty, nebytové priestory  a pozemky pod bývalými 

družstevnými a podnikovými bytmi, splátky kúpnych cien z uzavretých 

predchádzajúcich kúpnych zmlúv, predaj voľných bytových jednotiek.  

V rozpočte sa tieto lokality veľmi nezverejňujú, aby sa vyhli tlaku na ich 

odpredaj, lebo mesto by sa ocitlo v mierne nevýchodnej pozícii. Je úvaha 

predať aj asanačné pásmo, kde je nutná úzka spolupráca s MČ Západ. Pri tomto 

pozemku sa už toho dosť vyskúšalo a k predaju treba pristupovať pragmaticky. 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca – Vrátil sa k dofinancovaniu zo štátneho rozpočtu. Jedná  

za zhruba o 210 mil. korún, ktoré by mesto malo získať. Mesto si bude 

samozrejme riešiť najprv svoje potreby, ale keďže mestské časti mali v tomto 

roku už 2-krát upravené podielové dane a boli krátené kapitálové výdavky pre 

jednotlivé mestské časti, preto mu nedá, aby sa nehovorilo aj o týchto 

príspevkoch. Síce je tu návrh, že to bude v rezervnom fonde na pokrytie 

výpadku financií.  Je jasne povedané, že je to dotácia na krytie potrieb dopadu 

hospodárskej krízy na mestá a obce, čiže sa bude ináč zúčtovávať, ako 

štandardná dotácia. Hospodárska kríza dopadla aj na mestské časti, tak prečo sa 

nenájde nejaký model financovania, kde by sa z časti prostriedkov 

dofinancovali veci, ktoré boli na tento rok schválené, alebo sa potom vrátiť 

k modelu kapitálových výdavkov pre rok 2010 a dať nejakých 30 mil. z balíka 

210 mil. korún pre mestské časti. Idú voľby a každý bude chcieť niečo urobiť 

pre svojich občanov, to je jednoznačné. Výpad pre mestskú časť Šaca činí vyše 

2 mil. korún. Navrhol, aby sa zaoberali aj touto problematikou, lebo v apríli sa 

zabudne na to, že z rezervy treba dať niečo aj mestským častiam.  

Hovorí sa o miliónoch pre EHMK, ale o drobných pre mestské časti nie. 

 

 p. Mutafov, starosta MČ Západ – V prípade, že príde deň, keď budú peniaze, treba  

myslieť aj na verejné osvetlenie. Vo viacerých lokalitách verejné osvetlenie 

pokuľháva a požiadavky od ľudí na doplnenie svetelných bodov sú na celom 

území. V rozpočte je zatiaľ nula. 

 

p. Rusnák, predseda Rady  starostov – Doplnil túto požiadavku, lebo doplnenie  



 

 

6 

6 

svetelných bodov je jedná vec, ale aj technický stav jestvujúceho verejného 

osvetlenia je vec druhá. Korózia spôsobila, že začali padať stĺpy verejného 

osvetlenia. Zatiaľ sú to len 2, alebo 3, ale to sa bude stupňovať. Toto je ďalší 

rozmer - nielen nové svetelné body, ale aj udržanie súčasného technického 

stavu. 

 

p. Birošová, starostka MČ Poľov – Malo by sa prijať uznesenie, kde by sa zaviazalo  

vedenie mesta, aby sa na budúci rok v rozpočte vyčlenila čiastka pre malé 

a veľké mestské časti na kapitálové výdavky aspoň v takej výške, ako to bolo 

tohto roku a to v spolu 31,6 mil. kapitálový výdaj pre mestské časti 

s rozdelením, ako to bolo v tomto roku. 

 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Naformuloval uznesenie: Rada starostov žiada  

primátora mesta po poukázaní štátnej dotácie pre rok 2010 vyčleniť čiastku 

totožnú z čiastkou roku 2009 na účelovú dotáciu pre mestské časti mesta 

Košice. 

Myslí, že toto je jasné a transparentné. Ak mesto dostane túto dotáciu, tak 

čiastku vo výške, ako bola pre tento rok, pošle jednotlivým mestským častiam 

aj v takom podiele – v takej výške, ako dostali tohto roku.  

 

Hlasovanie č. 2: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

––-     ––-     ––- 

 

5. Zásady rozpočtového hospodárenia mesta Košice – návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Na mestskej rade vystúpil s názorom, že je to  

interná smernica pre pracovníkov magistrátu, čo sa potvrdilo aj tým, že 

v programe rokovania mestského zastupiteľstva sa už tento bod nevyskytuje. 

Preto ani nie je nutné, aby sa ním Rada starostov zaoberala. 

––-     ––-     ––- 

 

5/1  Návrh na  5. zmenu rozpočtu mesta Košice na rok 2009 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Tento návrh sa týka príjmovej časti. Ide  

o zvýšenie príjmov o 135 tis. eur. Táto položka vo výške 135 tis. eur. je aj vo 

výdavkovej časti a jedná sa o prostriedky v rámci VZN č. 76 o poskytovaní 

dotácií. V konkrétnom prípade je to na basketbal  a mládežnícky futbal.  

 

p. Kupec, starosta MČ Kavečany – V návrhu na úpravu sa zdôvodňuje, že je pre  

mládežnícky futbal, pre činnosť trénerov na organizovanie akcií spätých, či 

spolupracujúcich s MFK V čom spočíva tá spolupráca? 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Táto spolupráca už bola popísaná niekoľkokrát  
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v rôznych materiáloch, ktoré sa dávali k rozboru hospodárenia. Bolo to aj 

v materiáli o činnosti MFK. Jedná sa o trénerov a učiteľov telesnej výchovy, 

ktorí pôsobia na základných školách. Jedná sa vlastne o základné školy na 

celom území Košíc. Sú to prípravky, ktoré fungujú na základných školách a je 

ich asi 9 – 10 na území mesta a tie peniaze boli poukazované, no zatiaľ 

z odboru školstva tieto peniaze uhrádzané neboli. Taký je skutkový stav. 

 

p. Kupec, starosta MLČ Kavečany – Tí tréneri sú zamestnancami MFK, alebo školy? 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Sú to zamestnanci školstva, učitelia telocviku  

a na dohodu pracujú aj ako tréneri. Takú má informáciu. 

––-     ––-     ––- 

 

6. VZN mesta Košice o dotáciách na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, poslucháča  

     jazykovej školy, dieťa MŠ a školského zariadenia 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca -  Sú tam zahrnuté predškolské zariadenia, školské  

zariadenia, ZUŠ, jedálne, ktorých zriaďovateľom je mesto Košice.  Potom sú 

tam zahrnuté neštátne školy, napr. cirkevné, ale nie sú tam zahrnuté predškolské 

zariadenia v pôsobnosti mestských častí Staré mesto a Šaca. Toto mu tam 

chýba. Nevie, akým podielom  budú prerozdeľované prostriedky pre vlastné 

škôlky, no zriaďovateľmi sú aj mestské časti. Spýtal sa preto, akou formou 

budú riešené predškolské zariadenia v pôsobnosti Starého mesta a Šace. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Mali by fungovať tak, ako doteraz. 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca – Áno, ale nie sú zahrnuté v predloženom návrhu.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Potom treba v príslušnom VZM § 2 písm. a)  

doplniť zariadenia, ktorých zriaďovateľom je mesto Košice aj mestské časti 

mesta Košice. 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca – Áno, dal takýto konkrétny návrh. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov –Návrh je doplniť uvedený materiál v § 2, kde je  

uvedený príjemca dotácie. Tento § v predloženom návrhu uvádza: Dotáciu 

podľa tohto nariadenia je možné poskytnúť  a) mestu, b) súkromným 

zriaďovateľom, c) cirkvi.  

V bode a) je momentálne znenie: základné umelecké školy, jazykové školy 

a materské školy a školské zariadenia, ktorých zriaďovateľom je mesto Košice 

a tam doplniť text „a mestské časti mesta Košice“. 

Dal hlasovať o doplnení textu: V § 2 písm. a) doplniť za text „ktorého 

zriaďovateľom je mesto Košice“ nový text: „a mestské časti mesta Košice“. 

 

Hlasovanie č. 3: za 15, proti -, zdržal sa -. 
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p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

––-     ––-     ––- 

 

7. VZN mesta Košice o úhradách za poskytovanie sociálnych služieb 

     v pôsobnosti územnej samosprávy mesta – návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Toto VZN sa dotýka celého mesta, všetkých  

mestských častí, ktoré poskytujú sociálne služby Západ, Juh, Dargovských 

hrdinov, Sever. Návrh vyplýva z legislatívnych zmien. 

K materiálu neodzneli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

8. VZN mesta Košice o určení názvu ulíc: „K lesu“, „Na brehu“,  

     „Staroslovanská“, Tokajská“, „Tibavská“, „Vínna“, „Pri Teleku“   

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna – Toto VZN sa týka iba mestskej časti Krásna. Ide o  

7 ulíc v novej lokalite IBV Na hore II. Na hore I je územie už z 80 % zastavané 

a na novom území sú už vydané prvé stavebné povolenia. Jedná sa okolo 150 

ďalších parciel. Názvy vychádzajú z lokality, kde tá výstavba prebieha 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k materiálu neboli pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

9. Zmena VZN č. 99 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným 

    komunálnym odpadom na území mesta Košice - návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k predloženému návrhu  

neodzneli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

9/1 Zmena VZN č. 100 o miestnom poplatku za KO a DSO na území 

       mesta Košice – návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Zmena je iba v možnosti splátok a to na 3-krát, 

alebo ak ide o sumu pod 35,- €, tak je možné uhradiť to jednorázovo. Je tu aj 

návrh starostu p. Kažimíra, ktorý bol doručený meilom. Požiadal ho, aby svoj 

návrh prítomným starostom v krátkosti predstavil.  

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna – Vo svojom príspevku reagoval na otázky denníka  

Korzár, ktoré dostal včera, potom, čo mesto po týždni, lebo svoj návrh posielal 

pred týždňom – v nedeľu, v zákonnej lehote, reagovalo na jeho  návrh, ktorý 

predložil s poslankyňou MZ p. Erikou Dolnou.  

Mesto mu vytýkalo, že návrh je v rozpore so zákonom o miestnych daniach, 

lebo poplatok má platiť každá fyzická osoba. S tým súhlasil. Návrh vychádzal 

v podstate z toho, že budú platiť 4 členovia domácnosti a ostatní nebudú platiť. 

V tom dáva mestu za pravdu. Druhý dôvod bol, že dôvodová správa 
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neobsahovala finančný dopad na rozpočet mesta.  O tom finančnom dopade 

vedel, že bude okolo 40-45 mil. korún na rozpočet mesta. Mesto teraz platí 110 

mil. korún, takže potom by zaplatilo 150 mil. korún naviac. Ako starosta a ako 

poslanec nemá prístup do databázy, ktorú má mesto, preto nie je možné určiť 

presne, aký by ten dopad mohol byť. 

Tu sa vrátil k rokovaciemu poriadku a upozornil poslancov na § 17, ktorý si až 

teraz poriadne pozrel, kde sa hovorí, že návrhy sa majú predkladať 10 týždňov 

pred schvaľovaním. Toto mu bolo vytknuté, že nedodržal túto lehotu Tento 

rokovací poriadok vôbec nehovorí o skrátenom legislatívnom konaní a čo keď 

bude živelná pohroma. Podľa jeho názoru je to v rozpore so zákonom 

o obecnom zriadení, ktorý hovorí i 15 dňoch.  

Otázka znie, či chcú spravodlivejšie vyrovnať poplatok medzi bytmi 

a rodinnými domami, alebo nie. Posledná novelizácia tohto VZN bola v roku 

2008 uznesením č. 672, kde § 11 bol úplne novelizovaný. Ods. 5 písm. d) 

hovorí, že správca poplatku zníži poplatok pre tých čo bývajú v bytoch o 25 % 

na piateho a každého ďalšieho člena domácnosti, čo je asi 755,- korún. 

Pokiaľ poslanci zvážia a starostovia odporučia tento jeho návrh, tak sa môže na 

zastupiteľstve o ňom rokovať. Zdroje na krytie sú v tých 600 až 800 miliónoch, 

vedel o rokovaniach, ktoré sa mali uskutočniť, ale neboli. Nie je populista, aby 

povedal, kde treba škrtnúť, ale poukázal, kde leží 600 až 800 miliónov. Ako, 

akým spôsobom, kedy, to je druhá vec, ale tu treba aj rokovať.  

Jeho konkrétny návrh je novelizovať nové písm. d), o ktorom hovoril a 25 % 

zmeniť na 80 %.  Písmeno d) bude znieť: Správca poplatku zníži poplatok bez 

písomnej žiadosti o 80 %  na piateho a ďalšieho člena domácnosti. Konkrétne 

tento piaty a ďalší človek by zaplatil 189,- korún. Môže to byť aj 99 %, to už 

nechal na poslancoch. Netreba zabudnúť na § 78 zákona o miestnych daniach, 

ktorý hovorí o miestnom poplatku, ktorý nesmie byť menší ako 0,10 Sk. Je tam 

limit a preto dáva za pravdu magistrátu, že nie je možné, aby občan nič neplatil. 

Ale ak sa chce aspoň trochu vyrovnať rozdiel, tak sa to dá urobiť, ak nie, tak sa 

to neurobí. 

 

p. Kupec, starosta MČ Kavečany -  Na návrhu p. Kažimíra je uvedená aj poslankyňa  

p. Dolná, ktorá včera na poslaneckom klube po rozprave povedala, že tento 

návrh na zastupiteľstve nepredloží. 

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna – Ráno s ňou rozprával, ujasňovali si časový limit na  

predloženie návrhu. Zákonodarca dáva 15 dní, u toho 10 dní je na 

pripomienkovanie občanmi a ďalších 5 dní, aby k tomu návrhu magistrát urobil 

prepočty. Legislatívna komisia má preveriť súlad so všetkými predpismi, 

komisia životného prostredia zvlášť dopady na odpadové hospodárstvo 

a zmluvy s Kositom a finančná komisia finančný dopad. Toto sú orgány 

mestského zastupiteľstva, ktoré majú slúžiť poslancom. Po komunikácii 

s magistrátom nadobudol presvedčenie, že rovnováha medzi poslancami 

a primátorom  tu nie je.  Medzi nimi je veľký článok Magistrát mesta Košice, 

ktorému keď pošle návrh v nedeľu, ďalšie dva dni t.j. pondelok a utorok, 

nekomunikuje, nepovie, že toto a toto by bolo treba opraviť, podpísať, ale až 
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v utorok na obed od riaditeľa MMK sa dozvie, že  vedenie mesta rozhodlo, že 

tento materiál nezverejní na web stránke, nezverejní na úradnej tabuli.  

Znamená to, že s magistrátom treba niečo robiť. On si to uvedomil možno 

neskoro, ale práva poslancov sú niekde inde. Je to jeho názor, ktorý nemusí byť 

braný ako smerodajný.  

Jeho návrh na uznesenie je, aby Rada starostov odporučila novelizovať písmeno 

d). Neháda sa o percentá, nechce robiť prepočty, na to je tu magistrát, finančné 

oddelenie, aby v rámci novely VZN sa novelizovalo aj to písmeno d), pokiaľ sa 

má rozdiel trochu vyrovnať.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Pokiaľ ho pamäť neklame, tak kedykoľvek na  

zastupiteľstve, ktorýkoľvek poslanec môže dať návrh na zmenu. To nemožno 

uprieť nikomu. Tam je iniciatívnu funkcia poslanca jasná.  

 

p. Grega, starosta MČ Staré mesto – Stále hovorí, že starostovia slúžia občanom, ale 

žiaľ na magistráte si to neuvedomujú. Prizná, že keď on sa nevie dostať 

k primátorovi, či inému funkcionárovi, čo potom obyčajný človek. Stovky ľudí 

mu hovoria, že sa v priebehu troch rokov chceli dostať k primátorovi  a nedá sa. 

Podľa neho to sa musí dať. Volení funkcionári sú tu od toho, aby s občanmi 

komunikovali. On s tým problém nemá, aby sa stretol s každým a ak príde 

niekto neohlásený a má čas, tak ho príjme. Ten výsledok bude až po voľbách, 

lebo to je ten vzťah o ktorom sa hovorí. A čo sa týka toho skvalitnenia práce, 

myslí si, že je veľa úradníkov byrokratov. Ten papier ide z kancelárie do 

kancelárie a medzi tým prejde veľa času. Keď v Starom meste dokázali zoštíhliť  

aparát o 19 ľudí, tak na magistráte si vie hravo predstaviť aj o 100 ľudí. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Juh – Včera mali rokovanie legislatívno–právnej komisie pri  

MZ. Keďže návrh p. Kažimíra nebol poslankyňou prednesený, komisia sa 

k nemu ani nevyjadrovala, pretože ani predkladateľ materiálu ohľadom 

novelizácie VZN  č. 100 sa o ňom nezmieňoval. Preto momentálne nie je žiadne 

stanovisko z legislatívno-právneho pohľadu. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Návrh na uznesenie: 

Rada starostov mesta Košice žiada v predmetom materiáli upraviť § 11 ods. 5 

a znížiť poplatok za odpad o 80 % na piatu a ďalšiu osobu v domácnosti. 

 

Hlasovanie č.4: za 14, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že návrh bol schválený. 

––-     ––-     ––- 

 

10. Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Čičky – návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Je to lokalita v dvoch mestských častiach a to  

KVP a Západ Konštatoval, že k  tomu žiadne pripomienky nie sú. 

––-     ––-     ––- 
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11.  Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Hraničná ulica - návrh 

12.  Zmeny a doplnky ÚPN Z Barca, lokalita Hraničná ulica – návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – V obidvoch bodoch sa jedná o tú istú lokalitu.  

Tam na rokovaní mestskej rady zo strany hlavného architekta bolo povedané, že 

sa očakáva ešte nejaké stanovisko. Ak nebude včas doručené, tak návrh 

z rokovania mestského zastupiteľstva stiahnu. 

 

p. Kažimír, starosta MLČ Krásna – Má informáciu, že napriek tomu, že si hlavného  

architekta mesta Košice váži ako odborníka a vizionára, má p. Drahovský odísť 

k 1. januáru z funkcie. Ak to nie je pravdivá informácia, tak sám dá návrh na 

odvolanie, lebo v Krásnej rieši rok lokalitu, kde chce stavať nízko štandardné  

bývanie, rok naháňa riaditeľa a jeho úradníkov aby niečo urobili. On urobil 

všetko a teraz 3-4 mesiace čaká, čo urobí ÚHA. On aj so svojimi obyvateľmi už 

stráca trpezlivosť. 

Bolo veľa uznesení, kde boli starostovia vyzývaní, aby vytipovali vhodné 

lokality. On si chce svojich obyvateľov riešiť na svojom území, Našiel lokalitu, 

architektov, ktorí podobné projekty robili v Jasove, našiel zdroje. Vo februári 

bude rok, čo čaká a zháňa vyjadrenia sociálneho oddelenia, ktoré mali poslať na 

ÚHA, no záhadne sa stratilo. Na zastupiteľstve požiada primátora mesta, aby 

hlavného architekta odvolal. Váži si ho, ale on nie je úradník. Má tri materiály, 

kde sa ÚHA k ním vyjadrovalo 3-4 mesiace. Toto je vrchol drzosti, čo si tento 

útvar dovoľuje, voči starostom, voči všetkým.   

Ešte vo februári požiadal primátora mesta, aby mu povedal, čo je to zákon 

o správnom konaní, čo to je odpoveď, čo to je komunikácia písomná, čo sú 

starostovia. Nechcel od hlavného architekta porušenie zákona, chcel od neho 

odpoveď a stanovisko. Jeho trpezlivosť došla. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Má informáciu, že riaditeľ MMK bol požiadaný,  

aby odvolal p. Drahovského z funkcie vedúceho oddelenia ku koncu roka. 

Výhrady k časovým súvislostiam majú asi všetci. Tento postup ÚHA sa týka 

hlavne investorov, ktorý v Košiciach boli a práve kvôli takému postoju ÚHA už 

nie sú.  

Konštatoval, že k bodom č. 11 a 12 pripomienky nie sú. 

––-     ––-     ––- 

 

13.  Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Kavečany - východ - návrh  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu pripomienky  

neboli. 

––-     ––-     ––- 

14.  Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Šaca-U.S.Steel - návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu pripomienky  

neboli. 

––-     ––-     ––- 



 

 

12 

12 

15.  Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Girbeš - návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k materiálu neboli pripomienky. 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca – Faktická poznámka. Predniesol prosbu pre kolegov, či aj  

oni k týmto navrhovaným zmenám a doplnkom dostávajú zmluvy, že majú 

zafinancovať 50 %.  On už takúto zmluvu dostal 2-krát a myslí si, že za toľko 

peňazí, ktoré mesto dostáva od Šace by to platiť nemal, ale ak to platia aj 

ostatné mestské časti, tak uhradí aj on. Opýtal sa, ako je to v ostatných 

mestských častiach. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – V mestskej časti KVP, kde je starostom, tiež boli  

o túto platbu požiadaní, no vždy to riešili tak, že finančné náklady súvisiace so 

zmenou územného plánu kryje investor. 

 

p. Birošová, starostka MČ Poľov – Ich požiadavka na ÚHA je u nich už tiež druhý rok.  

Je k tomu aj uznesenie MZ, kde ukladá riaditeľovi MMK aby dal podnet na 

ÚHA, aby sa začali spracovávať zmeny územného plánu, pretože na to čaká 

investor na logistické centrum pred Poľovom o rozlohe 60 hektárov. Investor je 

ochotný zafinancovať čiastku, ktorú určí ÚHA, ale aj tu nie je ochota vec riešiť. 

Ona už ozaj nevie, čo s tým ďalej.  

 

p. Krištof, starosta MČ Barca – Má skúsenosť z roku 2006, kde mestská časť  

spolufinancovala doplnky. Posledné zmeny na Hraničnej a Gavlovičovej 

financoval investor. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Pokiaľ chce nejakú zmenu mestská časť, tak to  

zafinancuje mestská časť, ak je tam investor, tak to zafinancuje on. Je to rôzne. 

––-     ––-     ––- 

 

16.  Pravidlá prenajímania školského majetku vo vlastníctve  mesta Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k materiálu neboli pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

17.  Plat hlavného kontrolóra mesta Košice – návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K tomuto bodu ani neotváral diskusiu, lebo toto  

je záležitosť poslancov. Výška platu  je určená zákonom. 

––-     ––-     ––- 

 

17/1  Zmena organizačného poriadku MMK - návrh 

 

p. Hlinka, starosta MČ Juh – Jemu sa zdá, že schvaľovať toho štvrtého zástupcu  

riaditeľa MMK je úplne scestné. Je zásadne proti tomu, aby sa rozširoval počet 

takzvaných ďalších riadiacich a nadriadiacich inštitúcií a osôb, pretože to 
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riadenie aj z pohľadu priloženej tabuľky je podľa jeho názoru neprehľadné. Je 

tu veľmi široká štruktúra vzťahu nadriadenosti a podriadenosti, výkonnosti, 

koncepčnosti, tzv. pohotovosti, lebo to sú termíny z predloženého materiálu 

a on vôbec nevidí dôvod, aby bol magistrát rozširovaný o ďalšieho funkcionára. 

Skôr naopak, počet ľudí by mal byť znižovaný. Vôbec sa mu to nezdá ako 

spôsob skvalitnenia práce fungovania a operatívnosti, ako aj kvality práce 

magistrátu. Osobne bude hlasovať proti ako tu, tak aj na mestskom 

zastupiteľstve. Neodporúča to posunúť na rokovanie mestského zastupiteľstva. 

  

p. Kupec, starosta MČ Kavečany – Faktická poznámka na predrečníka. Použil tam  

výraz „ďalší funkcionár“.  Je to iba ďalší pracovník, nemyslí si, žeby zástupca 

riaditeľa bol funkcionárom. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Juh – Odznelo tu aj také vyjadrenie, že vedenie magistrátu  

rozhodlo, že sa vec neposúva do legislatívneho procesu. Takže to vedenie 

magistrátu zrejme tvorí riaditeľ a jeho zástupcovia. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Odznel návrh p. Hlinku. On ho predniesol ako  

 pozitívny. Kto je za zaradenie materiálu? 

 

Hlasovanie č. 5: za 2, proti 7, zdržali sa 5. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov –Konštatoval, že Rada starostov neodporúča  

prerokovať návrh na zmenu organizačného poriadku MMK. Takto bude 

štylizované aj uznesenie z Rady starostov. 

––-     ––-     ––- 

 

18.  Komunitný plán sociálnych služieb mesta Košice 2009-2013 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k materiálu neboli žiadne  

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

19.  Vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich z „Koncepcie riešenia 

       problémov bývania v lokalitách s vysokou koncentráciou osôb ohrozených 

       sociálnym vylúčením 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca – Už niekoľkokrát povedal, že vždy sa riešia problémové  

skupiny, no vždy sa hovorí len o meste Košice. Kto si konečne začne všímať aj 

zlú situáciu v Šaci na námestí Oceliarov? Žije tam 1300 rómov v piatich 

blokoch. Ani v jednom materiáli sa táto lokalita nerieši. Vždy sa spomína 

Demeter, Luník IX, Popradská.  

Návrh na uznesenie je, aby sa mesto Košice začalo zaoberať aj lokalitou  Šaci – 

námestie Oceliarov. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Dal hlasovať o uznesení: Rada starostov  žiada 
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zaradiť do predmetného materiálu aj lokalitu námestie Oceliarov v mestskej 

časti Šaca. 

 

Hlasovanie č.  6: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

––-     ––-     ––- 

 

20.  Rámcová obsahová náplň rokovaní na I. polrok 2010  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli. 

––-     ––-     ––- 

 

21.  Petícia proti odvozu nelegálneho odpadu z Luníka IX 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

22.  Zrušenie uznesení MZ č. 963 z 15. 12. 2005, 1001 z 23. 2. 2006,  

  828 z 13. 5. 2009 a 944 z 24 mil. 5. 8. 2009 - návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

23.  Zrušenie bodu 7 v časti „ukladá“ uznesenia č. 968 z 30. 1. 2009  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Je to uznesenie, ktoré sa týkalo rozpočtu mesta.  

K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

24.  Zverenie nehnuteľností do správy SMsZ v Košiciach 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

25.  Dlhodobý prenájom pozemku v areáli DPMK a.s. Košice  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

26.  Dlhodobý prenájom detského ihriska „Anička“ formou obchodnej 

       verejnej súťaže 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 
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27.  Dlhodobý prenájom pozemku v areáli na Jarmočnej ulici 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

28.  Uplatnenie predkupného práva mestom Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

29.  Odpredaj nebytového priestoru pre nájomcu K. K. AVES – SAT 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

30.  Kúpa nehnuteľnosti v k.ú. Čermeľ a k.ú. Kostoľany od SR – Lesy 

  Slovenskej republiky š.p. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K materiálu pripomienky neboli.  

––-     ––-     ––- 

 

31.  Odpredaje nehnuteľností v majetku mesta Košice 

 

p. Birošová, starostka MČ Poľov -  Poprosila kolegov o podporu jej návrhu. Dohodli  

sa s poslancom  MZ za mestskú časť aj so starostom  MČ Barca, že mestská 

časť Poľov na základe poverenia primátora mesta odpredáva predzáhradky, 

ktoré sú vo vlastníctve mesta Košice. Jedná sa o parcely, ktoré sú do rozlohy 

200 m2. Toto robili aj v minulom roku, ale v rade jej požiadavka na 50 % 

podiel z výnosu neprešla. Preto tak činí aj teraz.  

Ide o predzáhradky, ktoré obyvatelia užívajú aj 60 rokov a mesto Košice 

nemalo s nimi spracované ani nájomné zmluvy a nevyvíjala sa ani nijaká 

iniciatíva na odpredaj. Bolo to náročné, lebo bolo potrebné presvedčiť 

užívateľov, aby si tieto predzáhradky kúpili, alebo zaplatili nájom.  

Dodnes sa zrealizovalo 66 zmluvných prevodov.  

Navrhla zaradiť materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva s tým, že výnos 

by sa mal rozdeliť medzi mesto a mestskú časť 50 : 50. Mesto táto čiastka 

nespasí, ale mestskej časti by táto čiastka pomohla. Išlo by cca o 20 tis. eur.  

Požaduje však 100 %-tný výnos z odpredaja tohto majetku mesta Košice pre 

mestskú časť Poľov s tým, že finančné prostriedky získané z predaja majetku 

budú použité na investičné práce v MČ Poľov. Ide o dostavbu Domu smútku 

a dofinancovanie projektových dokumentácii na zrealizovanie inžinierskych 

sieti voda, kanál, plyn, kde vlastne majitelia pozemkov, kde by sa malo začať 

s realizáciou výstavby, by sami  doložili zvyšnú čiastku na vypracovanie 

projektu vo výške 320 tis. korún. 

––-     ––-     ––- 
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32. Rôzne 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Pripomenul, že 14.12. sa organizuje na  

Miestnom úrade v Poľove vianočná kvapka krvi od 7.30 do 12.00 hod.  

Zástupca riaditeľa MMK p. Dlhý ho požiadal, aby prečítal list primátora mesta 

starostom mestských častí, aby poskytli mestu databázu obyvateľov s trvalým 

pobytom v mestskej časti v elektronickej forme do konca roka. V ďalšom 

období navrhuje aktualizovať túto databázu v mesačných intervaloch  z dôvodu 

zvyšovania informovanosti občanov o ich povinnosti v súvislosti s daňou za 

psa, poplatku za komunálny odpad.  Efektívna pomoc mestskej časti by bola 

v tom, že mestská časť pri prihlasovaní trvalého pobytu poskytne občanovi 

tlačivo, ktorým by ohlásil vznik poplatkovej povinnosti za komunálny odpad 

o oznámenie o vzniku daňovej povinnosti dani za psa a súčasne ho poučí, že 

tieto povinnosti si má splniť na magistráte v kancelárii prvého kontaktu. 

Tieto informácie pracovníci mestských častí občanom bežne poskytujú. 

 

p. Kupec, starosta MČ Kavečany -  Hlásil sa ešte k vystúpeniu p. Birošovej a myslí si, 

že tento bod sa mal uzavrieť uznesením. K prerozdeleniu peňazí, má tomu 

rozumieť tak, že chce aj tých druhých 50 % chce pani starostka pre svoju 

mestskú časť? 

  

p. Birošová, poslankyňa MČ Poľov – Áno, lebo v minulom roku podiel pre mestskú  

časť nedostala. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Prečítal návrh na uznesenie: Rada starostov  

odporúča mestskému zastupiteľstvu o zaradenie bodu Odpredaj pozemkov, 

predzáhradiek v mestskej časti Košice – Poľov s návrhom ponechať 100 %-tný 

výnos z predaja majetku mesta Košice pre mestskú časť Košice – Poľov s tým, 

že finančné prostriedky  získané z predaja budú použité na úhradu investičných 

prác na dostavbu Domu smútku v MČ Košice – Poľov. 

 

Hlasovanie č. 7: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že návrh bol prijatý. Materiál musí  

byť pripravený a niektorým poslancom navrhnutý na zaradenie do programu 

rokovania. Mestského zastupiteľstva pri jeho schvaľovaní. 

 

p. Kupec, starosta M%C Kavečany – Ešte k tomu listu. Jeho už asi mesiac pracovníci  

magistrátu bombardujú s požiadavkami, o zaslanie tejto databázy. Oznámil im, 

že pokiaľ nepríde nejaký oficiálny list z mesta, nemôže tieto údaje poskytnúť. 

Zatiaľ však nič oficiálne nedostal.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Ani on nič oficiálne nedostal, tento list prečítal  

 na požiadanie p. Dlhého. 

 Uzavrel bod rôzne. 

––-     ––-     ––- 
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 Program rokovania 43. Rady starostov sa vyčerpal. Predseda Rady starostov 

Daniel Rusnák poďakoval prítomným za účasť a Radu starostov ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

               Daniel Rusnák 

       predseda Rady starostov mesta Košice 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa 11.12.2009 

Zapisovateľka: M. Lapšanská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ján Kupec   ...................................... Podpísal dňa     ......................... 

 

PhDr. Pavol Mutafov ...................................... Podpísal dňa     ......................... 
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O b s a h 

 

1 Úvod, k programu rokovania 

1 Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XXIX. rokovania MZ 

 a prehľad o odpredaji majetku mesta Košice 

1 Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov prednesených na 

XXIX. rokovaní MZ 

1 Rozbor hospodárenia mesta Košice k 30.9.2009 

1 Návrh programového rozpočtu mesta Košice na roky 2010 - 2012 

6 Zásady rozpočtového hospodárenia mesta Košice - návrh 

6 Návrh na 5. Zmenu rozpočtu mesta Košice na rok 2009 

8 VZN mesta Košice o úhradách za poskytovanie sociálnych služieb  

v pôsobnosti územnej samosprávy mesta - návrh 

8 VZN mesta Košice o určení názvu ulíc „K lesu“, „Na brehu“, 

 „Staroslovanská“, „Tokajská“, „Tibavská“, „Vinná“, „pri Teleku“ 

8 Zmena VZN č. 99 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným 

 Komunálnym odpadom na území mesta Košice – návrh 

8 Zmena VZN č. 100 o miestnom poplatku za KO a DSO na území mesta 

 Košice – návrh 

10 Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita  Číičky– návrh 

11 Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice , lokalita Hraničná ulica – návrh 

11 Zmeny a doplnky ÚPN Z Barca , lokalita Hraničná ulica – návrh 

11 Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice lokalita Kavečany – východ – návrh 

11 Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Šaca U.S.Steel – návrh 

12 Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Girbeš – návrh 

12 Pravidla prenajímania školského majetku vo vlastníctve mesta Košice 

12 Plat hlavného kontrolóra mesta Košice – návrh 

12 Zmena organizačného poriadku MMK - návrh 

13 Komunitný plán sociálnych služieb mesta Košice 2009 – 2013 

13 Vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich z „Koncepcie riešenia  

 problémov bývania v lokalitách s vysokou koncentráciou osôb ohrozených 

 sociálnych vylúčením 

14 Rámcová, obsahová náplň rokovaní MZ na I. polrok 2010 

14 Petícia proti odvozu nelegálneho odpadu z Luníka IX 

14 Zrušenie uznesení MZ č. 963/2005, 1001/2006, 828/2009 a 944/2009 

14. Zrušenie bodu 7 v časti „ukladá“ uznesenia MZ 968/2009 

14 Zverenie nehnuteľností do správy SMsZ v Košiciach 

14 Dlhodobý prenájom pozemku v areáli DPMK, a.s. Košice 

14 Dlhodobý prenájom detského ihriska „Anička“ formou OVS 

15 Dlhodobý prenájom pozemku v areáli na Jarmočnej ulici 

15 Uplatnenie predkupného práva mestom Košice 

15 Odpredaj nebytového priestoru pre nájomcu K.K.AVES – SAT 

15 Kúpa nehnuteľnosti v k.ú. Čermeľ a k.ú. Kostoľany od SR Lesy 

 Slovenskej republiky, š.p. 

15 Odpredaj nehnuteľností v majetku mesta Košice 

16 Rôzne 
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